



Y E L V Z H I

叶绿芝

洗护产品系列

NURSING PRODUCT SERIES



金盏花女性沐浴露

Calendula Natural Body wash/Care for women

说明: 根据人体皮肤细胞工学, 女性生理及分泌特点而设计。选用金盏花, 没药等提取物加强洗涤剂对皮肤的抗炎修敛, 复元, 抗衰老功效。含多种维生素, 能增进全身皮肤光泽与弹性, 同时富含黄酮类活性成分该成分具有抗氧化、消炎、和抗病毒等功效。沐浴露 PH 值为 5.5, 温和不刺激、洁净、去异味(特别是每月生理期间), 有益生菌的生存从而使整个系统菌群达到动态平衡。长期使用, 能帮助减少女性炎症发生, 让皮肤嫩白、滋润、舒缓身心。

DESCRIPTION: Prepared according to effects of Calendula on female skin, It contains calendula extracts, a variety of vitamins, rich in flavonoid active ingredients, and has anti-inflammatory, anti-aging, anti-oxidation, anti-inflammatory and anti-viral effects. Gentle, non-irritating, clean. It prevents odorous body.

使用方法: 取适量本品于手心, 涂抹全身或特别肌肤处, 轻按片刻, 再用清水洗净!

USAGE: Take a proper amount of this product on the palm of your hand, Apply it to your body or special skin, Gently press for a while, Then rinse off with water.

成分: 水, 月桂醇硫酸酯钠, 月桂醇硫酸酯铵, 酵母菌属 / 木醋杆菌 / 红茶发酵产物, 乳酸, 油酰胺丙基甜菜碱, 尿囊素, 碳酸氢钠, 金盏花 (CALENDULA OFFICINALIS) 花提取物, 没药 (COMMIPHORA MYRRHA) 提取物, 乳香, 香精, 生育酚 (维生素 E), 烟酸, 1,3-丙二醇, 羟苯甲酯, 肉桂酸乙酯。

INGREDIENTS: PURIFIED WATER, SODIUM LAURYL SULFATE, AMMONIUM LAURYL SULFATE, SACCHAROMYCES/XYLINUM/BLACK TEA FERMENT, LACTIC ACID, COCAMIDOPROPYL BETAINE, ALLANTOIN, SODIUM BICARBONATE, CALENDULA OFFICINALIS EXTRACT, COMMIPHORA MYRRHA EXTRACT, OLIBANUM, PARFUM, VITAMIN E, VITAMIN B3, 1.3 PROPYLENE GLYCOL, PYROMETHYL, POTASSIUM CINNAMATE.

注意事项: 1、外用洗护产品, 请勿吞食; 2、请放置在干爽阴凉, 孩童接触不到的地方; 3、对本品过敏者慎用。4、如不慎入眼, 请立即用大量清水冲洗。

PRECAUTION: 1. For external use only, don't drink. 2. Keep it away from the reach of children. 3. People with allergies should consult dermatologist before use. 4. Consult physician in case of drinking or accidental pouring into eyes.

贮存条件: 放置干爽阴凉的地方, 避免太阳直射。

STORAGE: keep in cool and dry place, and away from direct sunlight.





金盏花儿童洗发、沐浴二合一

Marigold 2-in-1 Children Shampoo & Body Wash

说明:根据儿童皮肤细胞工学,含有维生素E和金盏花精华,更滋养宝宝柔嫩肌肤和发根。是温和、安全,洁净呵护的洗发沐浴乳。

DESCRIPTION: Based on the children skin engineering, it contains the vitamin E and marigold essence to nourish the delicate skin and hair roots of children. It is the shampoo/body wash that is themild, safe and effective cleansing solution.

成分:水、月桂醇硫酸酯钠、月桂醇硫酸酯铵、椰油酰胺丙基甜菜碱、尿囊素、乳酸钠、金盏花(CALENDULA OFFICINALIS)花提取物、茶(CAMELLIA SINENSIS)多酚、生育酚(维生素E)、白桦(BETULA ALBA)油、柠檬酸、肉桂酸乙酯、羟苯甲酯。

INGREDIENTS: PURIFIED WATER、SODIUM LAURYL SULFATE、AMMONIUM LAURYL SULFATE、COCAMIDOPROPYL BETAINE、ALLANTOIN、SODIUM LACTATE、CALENDULA OFFICINALIS EXTRACT、GREEN TEA POLYPHENOLS、VITAMIN E、BETULA ALBA OIL、CITRIC ACID、POTASSIUM CINNAMATE、PYROMETHYL.

使用方法:取适量本品涂抹于宝宝头部或全身,轻柔按摩,同时注意防止泡沫或水进入口、鼻、眼或耳朵中。

USAGE: Take an appropriate amount of it, apply it on hair or skin of your baby and massage gently. At the same time, do not allowfoams or water entering into mouth, nose, eyes or ears.

注意事项:1.外用洗护用品,应在成人监护下使用,以免宝宝误食,如有不适,请暂停使用;2.如不慎入眼,请立即用大量清水冲洗。3.对本品过敏者慎用。

PRECAUTION: 1.Outward use only. Use it under adult supervision to avoid children swallowing. In case of any discomfort, please stop using it. 2.If it contacts eyes accidentally, please rinse off immediately with sufficient clean water. 3.Use with caution for sensitive skin.

贮存条件:放置干爽阴凉的地方,避免太阳直射。

STORAGE: keep in cool and dry place, and away from direct sunlight .





男士洗发、洁面、沐浴三合一

Natural 3 in Shampoo&Body wash/Marigold Essence

说明: 男士洗发、洁面、沐浴三合一乳,根据男性人体皮肤细胞工学设计。具有清爽、洁净、保湿,修敛功能。PH值为5.5,加上含皮肤圣药金盏花精华,温和不刺激,减小脱发,修复受损发质和亮泽肌肤。

DESCRIPTION: Men's shampoo,cleansing,and bathing three-in-one milk,According to the human body skin cellengineering design.It has a refreshing, clean,moisturizing and repairing function,It contains Calendula Extract to give your scalp and skin a new refereshing look.The PH value is 5.5 is non-irritating.It prevents hair and brightens skin.

成分: 水、月桂醇硫酸酯钠、月桂醇硫酸酯铵、乳酸钠、十六烷基葡糖苷、EDTA二钠、柠檬酸、香精、金盏花(CALENDULA OFFICINALIS)花提取物、白桦(BETULA ALBA)油、尿囊素、生育酚(维生素E)、泛醇、羟苯甲酯、肉桂酸乙酯。

INGREDIENTS: PURIFIED WATER、SODIUM LAURYL SULFATE、AMMONIUM LAURYL SULFATE、SODIUM LACTATE、C10-16 ALKYL GLUCOSIDE、DISODIUM EDTA、CITRIC ACID、PARFUM、CALENDULA OFFICINALIS EXTRACT、BETULA ALBA OIL、ALLANTOIN、VITAMIN E、DEXPANTHENOL、PYROMETHYL、POTASSIUM CINNAMATE.

使用方法: 取适量本品涂抹头发,面部至全身肌肤处,轻按2分钟,再用清水洗净。

USAGE: Apply a proportionate amount of shampoo on wet hair for 2 minutes and rinse with water. Wash completely. Regular use is advised for good results.

注意事项: 1、外用洗护产品,请勿吞食; 2、请放置孩童接触不到的地方; 3、对本品过敏者慎用。

PRECAUTION: 1. For external use only, don't drink.2. Keep it away from the reach of children3. People with allergies should counsult dermatologist before use.4. Consult physician in case of drinking or accidental pouring into eyes.

贮存条件: 放置干爽阴凉的地方,避免太阳直射。

STORAGE: keep in cool and dry place, and away from direct sunlight .





金盏花保湿嫩肤沐浴露

Body wash/Marigold Essence

说明: 根据人体皮肤细胞工学设计, 含金盏花的沐浴露清爽、洁净、保湿功效。兼含多种维生素, 能增进全身皮肤光泽与弹性, PH 值 5.5, 温和不刺激, 长期使用, 软化衰老化的角质, 让皮肤滋润, 舒缓身心。

DESCRIPTION: According to latest research on human skin, the shower gel contains calendula to give refreshing, clean and moisturizing effect. Contains a variety of vitamins, It can improve the skin's shine and elasticity, PH value of 5.5, mild and non-irritating. long-term use results in keeping away ageing effects so that the skin moisturizes and remains soothing and shiny to give you a beautiful look.

成分: 水、月桂醇硫酸酯钠、月桂醇硫酸酯铵、椰油酰胺丙基甜菜碱、EDTA 二钠、柠檬酸、香精、金盏花 (CALENDULA OFFICINALIS) 花提取物、尿囊素、没药 (COMMIPHORA MYRRHA) 提取物、泛醇、羟苯甲酯、肉桂酸乙酯。

INGREDIENTS: PURIFIED WATER、SODIUM LAURYL SULFATE、AMMONIUM LAURYL SULFATE、COCAMIDOPROPYL BETAINE、DISODIUM EDTA、CITRIC ACID、PARFUM、CALENDULA OFFICINALIS EXTRACT、ALLANTOIN、COMMIPHORA MYRRHA EXTRACT、DEXPANTHENOL、PYROMETHYL、POTASSIUM CINNAMATE.

使用方法: 取适量本品于手心, 经揉至泡沫状, 涂抹全身肌肤处, 再用清水洗净。

USE METHOD: Take appropriate amount of this product in the palm of your hand, Rub it into a foamy shape, Apply it to your skin, Then wash it off with water.

注意事项: 1、外用洗护产品, 请勿吞食; 2、请放置孩童接触不到的地方; 3、对本品过敏者慎用。4、如不慎入眼, 请立即用大量清水冲洗。

PRECAUTION: 1. For external use only, don't drink. 2. Keep it away from the reach of children. 3. People with allergies should consult dermatologist before use. 4. Consult physician in case of drinking or accidental pouring into eyes.

贮存条件: 放置干爽阴凉的地方, 避免太阳直射。

STORAGE: keep in cool and dry place, and away from direct sunlight.





金盏花柔顺洗发水

Calendula Natural Shampoo/Marigold Essence

说明: 根据人体毛发细胞工学设计, 清爽顺滑、洁净、保湿, 飘逸。富含金盏花精华能收敛扶正发根。PH 值为 5.5, 温和不刺激, 健康产品, 长期使用, 护发, 不塞发根, 不损发质。

DESCRIPTION: According to the human hair cell engineering design, It is refreshing, Smooth, Clean, Moisturizing and elegant. Enriched with Calendula extract to repair and strengthen the roots. PH value is 5.5, Mild and non-irritating, Healthy products, long-term use, Hair care, no hair roots, No damage to hair.

成分: 水、月桂醇硫酸酯钠、月桂醇硫酸酯铵、椰油酰胺丙基甜菜碱、尿囊素、聚季铵盐-47、香精、瓜儿胶羟丙基三甲基氯化铵、EDTA 二钠、柠檬酸、金盏花 (CALENDULA OFFICINALIS) 花提取物、泛醇、生育酚 (维生素 E)、没药 (COMMIPHORA MYRRHA) 提取物、羟苯甲酯、肉桂酸乙酯。

INGREDIENTS: PURIFIED WATER, SODIUM LAURYL SULFATE, AMMONIUM LAURYL SULFATE, ALLANTOIN, POLYQUATERNIUM-47, PARFUM, GUAR HYDROXYPROPYLTRIMONIUM CHLORIDE, DISODIUM EDTA, CITRIC ACID, CALENDULA OFFICINALIS EXTRACT, DEXPANTHENOL, VITAMIN E, COMMIPHORA MYRRHA EXTRACT, PYROMETHYL, POTASSIUM CINNAMATE.

使用方法: 洗湿头发后, 取适量洗发水经揉2分钟发丝, 再用清水洗净, 重复一次效果更佳。

USAGE: Apply a proportionate amount of shampoo on wet hair for 2 minutes and rinse with water. Wash completely. Regular use is advised for good results.

注意事项: 1、外用洗护产品, 请勿吞食; 2、请放置孩童接触不到的地方; 3、对本品过敏者慎用。4、如不慎入眼, 请立即用大量清水冲洗。

PRECAUTION: 1. For external use only, don't drink. 2. Keep it away from the reach of children. 3. People with allergies should consult dermatologist before use. 4. Consult physician in case of drinking or accidental pouring into eyes.

贮存条件: 放置于阴凉干燥的地方, 避免阳光直射。

STORAGE: keep in cool and dry place, and away from direct sunlight.



清爽保湿沐浴露

REFRESH MOISTURE BODY WASH

说明：含金盏花的沐浴露清爽、洁净、保湿功效。兼含多种维生素，能增进全身皮肤光泽与弹性，PH值5.5，温和不刺激，长期使用，软化衰老化的角质，让皮肤滋润，舒缓身心。

DESCRIPTION: Formulated with calendula extract, this body wash cleans and moistures skin, leaves skin feeling instantly refreshed and soothed. Calendula helps skin retain moisture to soften and smooth skin's appearance and ultimately helping to provide skin elasticity. PH 5.5 for calm, clear and soft skin.

成分：水、十二烷基醚硫酸钠、十二烷基硫酸铵、乳酸、椰油酰胺丙基甜菜碱、EDTA二钠、柠檬酸钠、精油、金盏花提取物、尿囊素、没药提取物、D-泛醇、尼泊金甲酯、肉桂酸钾。

INGREDIENTS: PURIFIED WATER, SODIUM LAURYL SULFATE, AMMONIUM DODECYL SULFATE, SODIUM LACTATE, COCAMIDOPROPYL BETAINE, DISODIUM EDTA, CITRIC ACID, ESSENTIAL OIL, CALENDULA OFFICINALIS EXTRACT, ALLANTOIN, COMMIPHORA MYRRHA EXTRACT, DEXPANTHENOL, PYROMETHYL, CASSON.

使用方法：取适量本品于手心，经揉至泡沫状，涂抹全身肌肤处，再用清水洗净。

USE METHOD: Take appropriate amount of this product in the palm of your hand, Rub it into a foamy shape, Apply it to your skin, Then wash it off with water.

注意事项：1、外用洗护产品，请勿吞食；2、请放置孩童接触不到的地方；3、对本品过敏者慎用。4、如不慎入眼，请立即用大量清水冲洗。

PRECAUTION: 1. For external use only, don't drink. 2. Keep it away from the reach of children. 3. People with allergies should consult dermatologist before use. 4. Consult physician in case of drinking or accidental pouring into eyes.

贮存条件：放置干爽阴凉的地方，避免太阳直射。

STORAGE: keep in cool and dry place, and away from direct sunlight.





超浓缩洗衣液

Super Concentrated Laundry Detergent

说明: 含金盏花精华,能消毒柔和衣物,具有高效清洗能力,能分解和促进顽固污渍脱落,有效清除衣物附着的细菌微生物,温和不刺激.衣物洁净亮彩,清香。

Description:It contains the marigold essence to sterilize and soften clothes. With highly efficient cleansing, it dissolves and removes stubborn stains, and effectively expels bacteria and microorganism on clothes. Without irritation or color fading, the mild formula makes clothes clean and fragrant.

成分: 水、阳离子表面活性剂、非离子表面活性剂、两性离子表面活性剂、洗涤助剂、天然香料。

Ingredients:WATER, CATIONIC SURFACTANT, NON-IONIC SURFACTANT, ZWITTERIONIC SURFACTANT, DETERGENT BUILDER, NATURAL PERFUME.

使用方法: 1.机洗:取适量本品倒入洗衣机内。2.手洗:针对袖口、领口、袜子等顽固污渍,可将本品直接涂抹,轻揉即可。

Usage: 1. Machine washing: take an appropriate amount of it and pour it into a washing machine. 2. Hand washing: Apply it directly on the stubborn stains of sleeve openings, collarbands and socks, and rub gently.

注意事项: 1、请使用45度以下清水洗衣物。2、本品不可饮用,请将本品放置于阴凉干燥及小孩接触不到的地方,如不慎入眼,请立即用大量清水冲洗,皮肤敏感者手洗时请戴手套。

Precaution: 1.Please use clean water with the temperature below 45 °C.2.It is not drinkable. Please put it in a shadowy, cool and dry place. Keep out of reach of children. If it contacts eyes accidentally, please rinse off immediately with sufficient clean water. Please wear gloves during hand washing if you have sensitive skin.

贮存条件: 放置干爽阴凉的地方,避免太阳直射。

STORAGE: keep in cool and dry place, and away from direct sunlight.





儿童清香洁净洗衣液

REFRESHING SCENT LAUNDRY DETERGENT FOR CHILDREN

说明: 针对儿童衣物, 高效清洗能力, 分解和促进顽固污渍脱落, 改善重复洗涤导致的顽渍附着, 有效清除儿童衣物附着的细菌微生物。中性温和配方, 让衣物更有亲肤感。

DESCRIPTION: Exclusively designed for children's clothes, it provides highly effective cleansing to dissolve and better remove stubborn stains. It also mitigates stain attachment caused by repetitive washing and effectively removes bacteria & microorganism. The neutral mild formula makes clothes more skin-friendly.

成分: 水、阳离子表面活性剂、非离子表面活性剂、两性离子表面活性剂、洗涤助剂、天然香料。

INGREDIENTS: WATER, CATIONIC SURFACTANT, NON-IONIC SURFACTANT, ZWITTERIONIC SURFACTANT, DETERGENT BUILDER, NATURAL PERFUME

使用方法: 1.机洗: 取适量本品倒入洗衣机内。2.手洗: 针对袖口、领口、袜子等顽固污渍, 可将本品直接涂抹, 轻揉即可。

USAGE: 1. Machine washing: take an appropriate amount of it and pour it into a washing machine. 2. Hand washing: Apply it directly on the stubborn stains of sleeve openings, collarbands and socks, and rub gently.

注意事项: 1.请使用45度以下清水, 清洗衣物; 2.如不慎入眼, 请立即用大量清水冲洗; 3. 请将本品放置于阴凉干燥及小孩接触不到的地方。

PRECAUTION: 1. Please use clean water with the temperature below 45 °C; 2.If it contacts eyes accidentally, please rinse off immediately with sufficient clean water; 3.Keep it away from the reach of children.

贮存条件: 放置干爽阴凉的地方, 避免太阳直射。

STORAGE: keep in cool and dry place, and away from direct sunlight .





清爽柔顺洗发水

REFRESH SMOOTHING SHAMPOO

说明: 根据人体毛发细胞工学设计, 清爽顺滑、洁净、保湿, 飘逸。富含金盏花精华能修敛扶正发根。PH 值为 5.5, 温和不刺激, 健康产品, 长期使用, 护发, 不塞发根, 不损发质。

DESCRIPTION: According to the human hair cell engineering design, It is refreshing, Smooth, Clean, Moisturizing and elegant. Enriched with Calendula extract to repair and strengthen the roots. PH value is 5.5, Mild and non-irritating, Healthy products, long-term use, Hair care, no hair roots, No damage to hair.

成分: 水、月桂醇聚醚硫酸钠, 月桂醇硫酸钠、椰油酰胺丙基甜菜碱、聚二甲基硅氧烷、尿囊素、聚季铵盐 47、精油、瓜儿胶羟丙基三甲基氯化铵、EDTA 二钠、柠檬酸、金盏花提取物、D- 泛醇、维生素 E、没药提取物、尼泊金甲酯、肉桂酸钾。

INGREDIENTS: PURIFIED WATER、SODIUM LAURYL SULFATE、COCAMIDOPROPYL BETAINE、POLYMETHYL SILOXANE、ALLANTOIN、POLYQUATERNARY AMMONIUM SALT-47、GUAR HYDROXYPROPYLTRIMONIUM CHLORIDE、DISODIUM EDTA、CITRIC ACID、CALENDULA OFFICINALIS EXTRACT、DEXPANTHENOL、VITAMIN E、COMMIPHORA MYRRHA EXTRACT、PYROMETHYL、CASSON.

使用方法: 洗湿头发后, 取适量洗发水经揉2分钟发丝, 再用清水洗净, 重复一次效果更佳。

USAGE: Apply a proportionate amount of shampoo on wet hair for 2 minutes and rinse with water. Wash completely. Regular use is advised for good results.

注意事项: 1、外用洗护产品, 请勿吞食; 2、请放置孩童接触不到的地方; 3、对本品过敏者慎用。4、如不慎入眼, 请立即用大量清水冲洗。

PRECAUTION: 1. For external use only, don't drink. 2. Keep it away from the reach of children. 3. People with allergies should consult dermatologist before use. 4. Consult physician in case of drinking or accidental pouring into eyes.

贮存条件: 放置干爽阴凉的地方, 避免太阳直射。

STORAGE: keep in cool and dry place, and away from direct sunlight .





叶绿芝生物科技（中山）有限公司
YE LVZHI BIOTECHNOLOGY (ZHONGSHAN) CO., LTD.

电话: (+86)0760-88789663

网站: www.yelvzhi.com

邮箱: zlb@yelvzhi.com

地址: 中国·中山市·火炬开发区创业路14号5楼